
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 1. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 370

Mener ministeren med de oplysninger, der fremgår af Danske Banks rapport af 19. sep-

tember 2018 om hvidvask i den estiske filial, at Danske Bank – med den viden Danske

Bank og bankens ledelse ifølge rapporten har haft helt tilbage til købet af Sampo Bank i

2007 og den yderligere viden de er bibragt i de efterfølgende år - har overholdt reglerne

om børsnoterede virksomheders oplysningsforpligtelse, hvorefter banken hurtigst muligt

skal offentliggøre kursfølsom intern viden, så Danske Banks aktionærer, investorer og of-

fentligheden i øvrigt gøres bekendt med væsentlige oplysninger om banken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Bodskov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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